
 
Från: Monica Månsson [mailto:monica@monsoft.se]  

Skickat: den 28 februari 2011 22:53 
Till: Ludvigsson, Gabriella (GOT Verksamhetsutveckling) 

Ämne: Flygbuller 

 

Swedavia 

Gabriella Ludvigsson 

 

Hej . Jag läste på ett anslag att det via mail finns möjlighet att lämna synpunkter på flygbuller 

för den som var förhindrad att delta i mötet i Råda församlingshem för en tid sedan. Här 

kommer mina synpunkter. 

 

Jag är sedan drygt 25 år bosatt i västra Hindås på Skidvägen. De senaste två åren har jag ofta 

upplevt att flygtrafiken har varit störande där jag bor. (Med undantag för senare delen av 

denna vinter.) På mornarna, efter halv 7-tiden har bullret varit extra påtagligt. När planen 

startar norrut och sedan vänder passerar de mycket nära Hindås, på ganska låg höjd. Jag har 

ofta undrat om det kan vara tillåtna flygvägar, så nära samhället? Eller är det piloterna som 

”genar”.  

 

Nu håller Hindås på att växa västerut, nya vägar byggs för nya bostadsområden. Dessa hus 

kommer att ligga ännu närmare flygtrafiken.  

 

Jag har en önskan om mindre flygbuller i Hindås. 

 

 

Med vänlig hälsning 

Monica Månsson 

Skidvägen 7 

430 63 Hindås 

 

Tel. 0301-106 56 

 

PS Tacksam fä en bekräftelse att detta mail har mottagits. DS 

 

 

 
 


